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Geachte mevrouw van Ham en mevrouw Fokke, 

Onderstaand treft u de beantwoording aan van de vragen die uw fractie gesteld heeft in kader van 
artikel 47 van het Reglement van Orde. 

Vraag 1: 
Heeft u kennisgenomen van de berichtgeving van de staatssecretaris? 

Antwoord 1: 
Ja. 

Vraag 2: 
Heeft de staatssecretaris contact met u opgenomen naar aanleiding van de besluitvorming van de 
gemeenteraad van Maastricht? 

Antwoord 2: 
Staatssecretaris van Veldhoven heeft mij per brief op de hoogte gesteld van haar voornemen tot 
uniformering ten aanzien van de milieuzones in Nederland. Op 23 mei a.s. ben ik uitgenodigd voor 
een overleg met de staatssecretaris en diverse andere gemeenten in Nederland (die al een 
milieuzone hebben of voornemens zijn deze in te stellen) om hierover in overleg te gaan. 

Vraag 3: 

Wat betekent het besluit van de staatssecretaris voor de nu gekozen denkrichting in Maastricht? 

Antwoord 3: 
Op dit moment is de wijze van uniformering nog open. Er is dus nog geen besluit genomen over 
welke uniforme werkwijze wordt ingevoerd. Ook is er nog niets veranderd in de onmogelijkheid om 
buitenlandse voertuigen te bekeuren. Dit betekent dat er nog geen aanpassing van de denkrichting in 
Maastricht nodig is. 
Vraag 4: 
Gaat u in contact met de staatssecretaris om het belang van een uniforme regeling in de Euregio te 
benadrukken? 
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Antwoord 4: 
Ik heb een telefonisch onderhoud gehad met staatssecretaris van Veldhoven, waarin ik haar de 
specifieke omstandigheden van grenssteden als Maastricht heb voorgelegd. Zij herkent en erkent de 
problematiek van handhaafbaarheid van buitenlandse kentekens en heeft tegenover mij haar 
bereidheid uitgesproken om hiervoor een oplossing te zoeken. Daarnaast heeft zij voorgesteld om 
onder andere met Maastricht een separaat gesprek aan te gaan over de invoering van een 
milieuzone per 1 januari 2019, aangezien zij verwacht de uniforme regeling vanuit het Rijk dan nog 
niet gereed te hebben. Het moge duidelijk zijn dat ook in dit separate traject de specifieke situatie in 
Maastricht ten aanzien van de handhaving van buitenlandse voertuigen en aandacht voor het belang 
van een uniforme regeling voor de milieuzones in Europa in plaats van alleen in Nederland door ons 
als onderwerp van gesprek zullen worden ingebracht. 

Vraag 5: 
Wordt de raad actief op de hoogte gehouden van de actuele ontwikkelingen en uiterlijk voor de 
zomer geïnformeerd over de stand van zaken? 

Antwoord 5: 
Ik zal uw raad uiteraard op de hoogte houden van de ontwikkelingen zodra die zich voordoen. 

Ik hoop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Namens het college van burgemeester en wethouders van Maastricht, 
Wethouder Ruimtelijke Ontwikkeling, Wonen, Natuur en Milieu, 
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